
Referat fra afdelingsmøde afholdt i afd. 34 d. 08.09.2022 

3 husstande er repræsenteret. 

-Formanden Ole Pedersen bød velkommen, især til Heidi Riis som var fremmødt fra administrationen. 

-Valg af dirigent og referent; Danuta Jørgensen og Birthe Blach 

-Godkendelse af forretningsorden 

-Bestyrelsens beretning: 

I februar måned blev der observeret mange mus i afdelingen, som blev løst vha. fangstkasser 

Tårnfalken er tilbage i Viby afdelingerne, den ses i redekasse på gavlen overfor. 

Reducering af husholdningsskrald fra 2 spande til 1, hvilke går fint. DJ gav udtryk for utilfredshed over at 

hun ikke var inddraget i beslutningen (hvilke toges til efterretning) 

Maling af udvendigt træværk er udført som aftalt. Men der var igen utilfredshed over at der ikke var 

informeret om dato for påbegyndelse af arbejdet. 

Vores ejendomsfunktionær Gordon har haft 25-års jubilæum. Stort tillykke  

Afdelingen har fået algebehandlet tag. Dertil var der meget utilfredshed. Der var ikke informeret om 

påbegyndelse af arbejdet. Der var udsendt en skrivelse om vinduespolering hvilke bestemt ikke relaterede 

til algebehandling af tag (som er vedhæftet). Personalet stod på jorden og oversprøjtede tag mm, dvs. div 

planter er ødelagte, og havemøbler og hynder / parasoller fik samme tur med klistret materiale. 

-Gennemgang af regnskab 2021 og fremlæggelse af budget for 2023 v/ Heidi Riis blev vedtaget uden 

kommentarer. 

- valg af 1 medlem til bestyrelsen: Birthe Blach blev genvalgt 

- valg af suppleant til bestyrelsen: Danuta Jørgensen blev genvalgt 

Referent: Birthe Blach 

 

 


